
          
 
 
 
Schriftelijke vragen met verzoek tot schriftelijke beantwoording binnen 14 dagen 
 
(ex art. 40 Reglement van orde van de raad) 
 

 
 
 
Vragen gesteld door   : CDA 
 
Behandeling in raadsvergadering d.d. : 27 mei 2024  
 
Onderwerp : Vissen in Eemnes 
 
 
De vaart is al jaren verpacht aan Hengsport Vereniging Flevo, bij andere Wateren zoals de 
Waaien is het recht bij visvereniging Hilversum en de Eem bij visvereniging Baarn. 
 
Eemnes heeft echter ook veel water in de woonwijken, de singels.  
De jeugd zie ik er wel eens vissen en er een leuk tijdverdrijf aan hebben. 
Maar wat is nu de situatie m.b.t. vissen in de singels (Noord, Zuid en Zuidpolder (zuid)? 
Volgens de landelijke Vispas kaarten lijkt vissen in de singels niet toegestaan, maar is het ook 
niet verpacht aan een visvereniging. 
 
Daarom de volgende vragen:  
 
1.Wat is de situatie m.b.t. vissen in de singels? 
2.Is daar bewust voor gekozen en waarom? 
3.Is het wenselijk om de huidige situatie te handhaven? 
4.Wat is er nodig om vissen in de singels wel mogelijk te maken als dat wenselijk is? 
 
René van Schaik  
CDA Eemnes 
 
 
Beantwoording vragen: 
 
1. Wat is de situatie m.b.t. vissen in de singels? 
Om in Nederland te mogen vissen, is er een vispas nodig. De singels in Eemnes zijn volgens 
de website van de landelijke vispas niet aangewezen als viswater. De landelijke vispas, die 
normaal algemeen geldig is, is daarom niet geldig op de singels van Eemnes. Op een beperkt 
aantal wateren is een andere toestemming dan de vispas vereist, bijvoorbeeld als de 
hengelsportvereniging het water pacht om te mogen vissen. De singels in Eemnes zijn niet 
verpacht aan de hengelsportvereniging Flevo voor het vissen. Dus zij hebben ook niet het 
visrecht op de singels, waardoor vissen zou zijn toegestaan buiten de vispas om. In de 
Algemene Plaatselijke Verordening (APV) en de Verordening Fysieke Leefomgeving (VFL) 
zijn geen regels opgenomen over het vissen in de singels. Vissen is, gezien bovenstaande, 
op dit moment niet toegestaan in de singels. 
 
2. Is daar bewust voor gekozen en waarom? 



De gemeente heeft tot op heden geen officiële verzoeken hiervoor gehad. Er is dus niet 
bewust gekozen om het vissen niet toe te staan in de singels. 
 
3. Is het wenselijk om de huidige situatie te handhaven? 
Gelet op het feit dat de gemeente geen officiële verzoeken hiervoor heeft gehad, is het 
wenselijk om de huidige situatie te bestendigen. Indien daar aanleiding toe is, kan nader 
worden bekeken of de singels, onder bepaalde voorwaarden, kunnen worden opengesteld 
om in te vissen.  
 
4.Wat is er nodig om vissen in de singels wel mogelijk te maken als dat wenselijk is? 
De gemeente is eigenaar van de singels. Mocht het wenselijk zijn om vissen hier mogelijk te 
maken, dan heeft de gemeente twee mogelijkheden: 

 De singels laten opnemen in de Gezamenlijke Lijst van Nederlandse Viswateren, 
zodat vissers met een vispas hier mogen vissen.  

 Het water verpachten aan de hengelsportvereniging, zodat zij de visrechthebbende 
worden over dit water en leden toestemming (middels een vergunning) kan geven om 
hier te mogen vissen.  
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